
 

Side 1 av 2 

Protokoll Styremøte Norges Fleridrettsforbund 

11/2023 - 25 

 
 

PROTOKOLL STYREMØTE 11/2023 - 25 
Tirsdag 8. oktober kl. 17.00 – 18.00  

 
Digitalt  
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SAK 67 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 
  Se vedlagte protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 

Styret besluttet  
å godkjenne protokollen fra Styremøte 10/2023 - 25 

 
 
SAK 68 INFORMASJON FRA SEKSJONENE 

- Fra Friskis       (5min)   Bjørn 
 
Rekorddeltagelse på FSD på NIH, med over 700 deltager hvorav over 60 fra utlandet. Det er 
styresamling i Friskis denne uken hvor strategi skal diskuteres og avtale med RIKS skal sluttføres. 
Informasjon til idrettslag om muligheten for nytt medlemssystem er sendt ut. Medlemsveksten fra 
2023 ser ut til å fortsette også i 2024. 
 

- Fra BTC       (5min)  Aleksander 
 
2 utøvere deltatt i internasjonalt stevne i Olbia på Sardinia. Evaluering av deltagelsen vil finne sted 
om kort tid. Stiftelsen Vi har innvilget seksjonen 500.000 per år i 3 år, og formell avtale skal 
skrives. Egil Lundin er på Nord-Norges turne for å besøke klubber. 
 

- Fra Petanque      (5min)  Lisbeth 
 
Sommersesongen er over, men noe vinteraktivitet sette i gang, bl.a. i Holmestrand og på Stord. 
Det skal avholdes dommerkurs kommende helg, med bra oppslutning, hvor den nye klubben Fusa 
stiller med flere deltagere. Det har vært avholdt workshop med en svensk landslagsspiller på 
Stord. Norge deltar i kvalifisering til VM Trippel i Dijon, hvor det er tre plasser det kjempes om for å 
delta i hovedturneringen. 
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  Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 
 

 
Sak 69 LANGTIDSPLAN FORBUNDET     (15min)      Alle 
 
Utsendt forslag for langtidsplan for neste Tingperiode er sendt ut til styremedlemmene for innspill 
 
      

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne det fremlagte forslaget og legge det frem for Tinget 

 
Sak 70 BUDSJETT OG LANGTIDSBUDSJETT    (10min)      Christian 
 
  
      

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å godkjenne langtidsbudsjettet og legge det frem for Tinget 

 
 
Sak 71 NIPA 2024 (Norsk Idrettspolitisk Arena)    (5min)      Pål 
 
Presidenten ga en kort orientering om saker som ble diskutert på NIPA, hvor det ble fremhevet 
at det ble lite diskusjon og mye enveis. Dog var det nyttig å knytte kontakter. Ved annen 
gangs deltagelse regner man med at utbyttet blir større. Forbundet skal forsøke å stille med 
2 representanter fra styret på neste NIPA i august 2025. 
      

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 
 

 
 
Sak 72  EVENTUELT  
 

Samarbeidet mellom særforbund som har paraidrett er bedret det siste året. Friskis og Boccia tok 
initiativ til å ha et forum hvor paraidrett kan diskuteres og hvor man kan finne gode 
samarbeidsformer. Det er ønske fra styret at det legges ut info om dette på våre nettsider. 

 


